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Dagsorden:  Underpunkt/Referat: Tid: ODB: 

1. Godkendelse af 
referat fra sidste 
bestyrelsesmøde 
den 06.02.25. 

Vi starter med at synge: 156: Det er forår alting 
klippes ned – Hilsen til forårssolen. Vi sang ikke i dag 
!"#$%&' 
 
Referatet fra sidste møde er godkendt 

19.00 
MN+ 
AT 

B 

2. Orientering: Børnehuset: Det går fint – vi er meget ude. Vi er 
50 børn i Børnehuset – 32 børn i børnehaven og 
18 børn i vuggestuen. Storkene kører godt og er 
meget ivrige for at lære. Planlægger 
Storkeovernatning i Bålhytten. Ulla skal have 
orlov juni, juli og aug. Pæd. Gitte Broholm Urth 
kommer i stedet. 
 
Skolen: 
Der arbejdes frem mod musical i næste uge 
Er ved at få kørt Casper i stilling med de øvrige 
Overgang til forår 
Vi har mange vikarer inde lige nu, men det er 
vikarer vi kender så det hjælper, men vi har 
travlt. 
Legetårnet er skærmet af pga. råd – vi skal have 
styr på legepladstilsyn og undersøgt hvordan vi 
får det lavet 

19.05 
LH 
MN 
AT 
Alle 

O-B 

Emne: Bestyrelsesmøde 
Data om mødet: 
 
Dato: Torsdag den 03.04.25 

Tid: 19.00-20.55  

Sted: Lærerværelset på Blære Friskole 

 

Bestyrelsen mødes kl. 18.30 til ”lukket punkt”. 

 

Kage: Amalie 

O: Orientering 

D: Debat 

B: Beslutning 

Mødedeltagere:  
Amalie Theilgaard (O) 
Finn Jensen 
Kirstine Yde Lauritzen 
Ronni Hald 
Louise Sveistrup 
Kristina Lybek Asbøl 
 
Ann Binderup 
Ulla Jørgensen 
Line Højgaard 
 
Fraværende: 
Morten Nebel (nok lidt med på telefon) 
Anja Boss 
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Bestyrelsen: 
Det er vuggestueprojektet og generalforsamling 
og fælles lørdag der fylder lige nu. 

3. Medarbejder-
situation: 

Friskolen: 
Caroline Holm stopper som støtte/vikar 
Sofie Rasmussen er i praktik. 
Mads-Ole er støtte/vikar og tager musiktimer 
Jane på kontoret har fået forlænget sin praktik til 
udgangen af maj. 
Børnehuset: en medarbejderne er på randen af 
en stresssygemelding, vi rokerer rundt og 
afhjælper hvor vi kan.  
 

19.20
MN 
LH 

O-B 

4. Økonomi: Regnskabet for 2024: 
Regnskabet for 2024 viste et overskud på ca. 343.000 
kr. indtil vi havde besøg af revisorerne i sidste 
mandag. Herefter endte det med et underskud på ca. 
269.000 kr. Mest noget regnskabsteknisk hvor vi 
straks afskriver nogle udgifter, vi ellers havde 
budgetteret med i 2025, hvilket så betyder, at 
differencen tilgår budgettet/regnskabet for 2025. Det 
er træls med et underskud, men likviditeten og driften 
er den samme, så der er altså tale om en regnskabs 
teknisk ting. 
 
Budget for 2025: 
Budgettet for 2025 viser pt. et overskud på ca. 
151.000 kr. Dette kan så forventes lidt højere, da vi 
her har budgetteret med nogle udgifter, der kommer 
til at høre regnskabet for 2024 til.  
 
Budgetopfølgning for marts 2025: 
Irene er i fuld gang med at opdatere og bogføre. Noget 
af det kan først tilgås, når vi afslutter det forrige 
regnskab. Jeg håber at have noget klar til torsdag 
aften. 
Kort briefing fra Amalie 
Vi snakker videre på mandag 

19.30 
AT 
MN 

D+B 

5. Evaluering af 
fællesmøde: 

Input fra mødet. Ann: det gav mening langt hen af 
vejen – Evi var skrap og en anelse provokerende, 
men overordnet var det godt/rigtigt. Det skal 
aftales på forhånd om man bare skal ”ventilerer” 
eller der virkelig er noget der skal arbejdes med. 
Børnehuset vil gerne have Evi ti en pædagogisk 
dag – vi arbejder med at lave en konfliktplan. 

19.40 
MN 
LH 
AT 

D 
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6. Arbejdsområder: Energi/vedligehold: 
Ønsker til arbejdslørdag skal gerne være klar til 
bestyrelsesmødet den 3. april. 
Arbejdslørdag er den 3. maj kl. 09.00-14.00. 
Opgaver hænger på opslagstavle 
Finn har brug for at få prioriterede lister og en 
hjælper. Line sender lister til Finn fra Børnehuset 
Kirstine sørger for tilmelding til arbejdslørdag 
 

19.50 
 

O-B 

7. Telefonmast: Vi er blevet tilbudt at få en telefonmast sat op på 
vores grund, hvis vi kan finde nogle m2 til det. Det vil 
give en årlig indtægt på ca. 15.000 kr. 
Umiddelbart er holdningen her ikke positiv, men 
vi kan ikke tages en beslutning på et uoplyst 
grundlag – strålingsfare osv. Ann spørger en 
elektriker der har sat mange telefonmaster op 

20.00 
KA 

O-B 

8. Etablering af ny 
vuggestue: 

Status: 
Endelig har vi fået byggetilladelsen. HME er gået i 
gang med at gøre klar til nedrivning af det 
eksisterende hus, samt forberede bygning af det nye. 
 
Der har været afholdt møde med HME, hvor vi har fået 
opdateret priser. Pga. håndtering af farligt affald, samt 
fordi især VVS og udluftning er blevet væsentligt 
dyrere, er udgiften til byggeriet steget med 30%. Det 
svarer til ca. 1,4 mio. Hvordan håndterer vi det? 
Jeg har et møde med banken onsdag eftermiddag, så 
må vi se, hvad de evt. vil være med til? 
 
Kommunekredit har igen givet afslag. Juristerne og 
Vesthimmerlands kommune er uenig i afgørelsen og 
har sendt den til ankestyrelsen. Der kan gå op til 6 
måneder, inden vi får svar. 
 
Vi skal have styr på, hvem der koordinerer fra vores 
side. Finn vil gerne. 

20.10 
AT 
MN 
LH 

O-B 

9. Generalforsam-
lingen den 24. 
april: 

Program og indkaldelse: 
Program fra 16.30 – 19.30 
På valg:  
Finn, Louise, Kirstine, Anja 
Hvem genopstiller: 
Finn og Louise.  
Amalie stopper ”uden for tur”. 
Vi skal have fundet min. 3 nye kandidater. Der er 
fundet tre kandidater og yderligere to spørges, 
da Børnehuset er overrepræsenteret i forhold til 
skolen. 

20.20 
AT 
MN 

D 
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Supl: Skal de deltage på nogle møder engang i 
mellem, så de har et indblik i hvordan vi 
arbejder- måske bliver det for svært at hoppe ind 
og ud af bestyrelsesarbejdet?? 
 
Kecia vil gerne lave mad til generalforsamlingen. Vil 
også gerne stå for det fremadrettet. Vi skal sige at 
der skal være nok mad og vi gerne vil have noget 
a´ la lasagne med grønt + et kødfrit alternativ 
Støtteforeningen står for underholdning af børn. Det 
bliver noget med trylleri. 
Sanne Würtz kommer med tilsynsrapporten. 
Dean vil gerne være dirigent, 
Vi skal lave tilmeldinger. Vi kan bruge Intra til 
dem der går her på skolen + lave opslag til 
Blæresiden med invitation og tilmelding til 
generalforsamlingen. Line laver opslag til Intra 
og Amalie laver opslag til Blæresiden på 
Facebook. 

10. Madordning: Tilbud ang. etablering af madordning. 
Kecia vil gerne tilbyde at lave noget til skole og 
børnehus. Hun kommer med budget og udkast. 
Noter og spørgsmål fra sidste møde: 
Er vores køkken godkendt til madordning? 
Er der nok forældre, der vil tilslutte sig ordningen? 
Hvad skal det koste pr. barn pr. dag? 
Vi har i øjeblikket nok andet at bruge energi på 
(byggeri af vuggestue). 

20.30 
AT 

O 

11. PR: Der skal findes kandidater til skolebestyrelsen…… 
Bestyrelsen besøger børnehus og SFO til en snak med 
forældre, der dumper ind. Vi har været i SFO´en og 
kandidaterne er fundet. 

20.40 
MN 

B 

12. Næste skoleår: Skolestart tirsdag den 12.08 kl. 17.00.  20.45 O 

13. Kalender: 03.04: Bestyrelsesmøde? Ø 
07.04: Møde med revisor kl. 17.00-18.00 
24.04: Generalforsamling (Bestyrelsen/Kecia) 
03.05: Arbejdslørdag 
08.05: Bestyrelsesmøde (Line) 
12.06: Bestyrelsesmøde (Morten) 

20.50 
MN 

O 

14. Punkter til næste 
møde den 08.05:  
 
Kage: Line 
 

Byggeri af vuggestue 
Næste skoleår 

20.53 
AT 

O 
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15. Evt.: Ann: Vi skal have skrevet ud ang. parkering på 
busholdepladsen (Morten) 

20.55 
Alle 

O 

16. Bestyrelsens 
eget punkt 
(lukket): 

 18.30 
AT 

B 

     


